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Z A P I S N I K 

 

s 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara, održane 6. srpnja 2018., u Gradskoj 

vijećnici soba br. 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 8,00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Kristina Ozdanovac, Radivoj Đurić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Filip 

Sušac, Darija Benaković, Ivana Radoš, Tomislav Šota, Domagoj Bilić, 

Sava Manojlović Igor Naletilić, David Vlajčić, Predrag Mišić, Renata 

Kovačić, Biljana Gaća, Borislav Nikolić, Pavao Josić, Mirjana Semenić 

Rutko, Srđan Kolar, Vesna Vujić i Aleksandar Pribičević. 

 

Odsutni vijećnici: Goran Bošnjak i Darko Buljan 

   

Ostali nazočni: gradonačelnik, zamjenik gradonačelnika S. Milaković  

Pročelnici – V. Šibalić, N. Gažo 

   I. Arambašić – unutarnji revizor 

Ž. Pul – voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i provedbu 

dokumenata prostornog uređenja i gradnje 

 Lj. Nenadović – savjetnica za pravna pitanja 

Marina Latinović –DV Vukovar 2 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

R. Marić – Gradski muzej Vukovar 

J. Miškić – Gradska knjižnica Vukovar 

Z. Jukić – Javna vatrogasna postrojba 

D. Foriš – VGZ d.o.o. 

Anja Budimir – Sportski objekti Vukovar 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

I. Štrangarević – Komunalac d.o.o. 

M. Đermadi – Hrvatski radio Vukovar 

F. Orešković  – Tehnostan d.o.o. 

Marija Tomić – Gradski savjet mladih 

L. Subotić – i predstavnici medija. 

 

 

Predsjednik otvara sjednicu, pozdravlja nazočne i poziva Anitu Sesvečan, referenticu 

za opće i kadrovske poslove da izvrši prozivku vijećnika. 

Nakon prozivke utvrđuje se kako je na sjednici nazočno 21 od ukupno 23 vijećnika te 

se konstatira kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Predsjednik otvara aktualni sat gradonačelnika 

B. Gaća – postavit će dva pitanje, prvo u osobno ime. Zbog interesa javnosti postavlja pitanje 

vezano za prodaju hotela Dunav o kojem su puno pričali kada se Grad odlučio na kupovinu 

istog te su upozoravali kako to nije primarna djelatnost Grada, bili su protiv i radi plaćanja 10 

mil kn privatniku koji je prije mnogo godina trebao i obnoviti sam hotel. Protiv investitora 

koji je spreman kupiti hotel i uložiti sredstva u njegovu obnovu nema ništa no voljela bi znati 

što je gradonačelnika potaklo da stavi tu točku na dnevni red i o kojem se konkretno 

investitoru radi. 

Gradonačelnik – odgovara da ne može konkretno odgovoriti na pitanje. Nastavlja i kaže da 

postoji investitor koji se zanima za hotel i koji bi mogao u njega uložiti, a o tome tko je on, 
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hoće li se javiti na natječaj i hoće li doći do realizacije ne može ništa govoriti. Ukoliko vijeće 

danas donese odluku o prodaji nekretnine brzo će vidjeti hoće li se i koliko potencijalnih 

investitora javiti. 

B. Gaća – djelomično je zadovoljna odgovorom te postavlja pitanje što ako se nitko ne javi na 

natječaj……zašto se onda ovo radi, hoće li Grad ponovno kupiti hotel. Vjeruje da 

gradonačelnik zna više o kupnji ili se bar nada istoj jer ako se cijela procedura radi, a ništa se 

ne zna onda je to cirkus. Nada se kako se to neće dogoditi jer bi to bilo sramotno. Drugo 

pitanje, u ime Kluba, postavlja vezano za obnovu unutrašnjosti Radničkog doma. U prošlom 

mandatu je postavljala pitanja na tu temu i bilo je govora da će se krenuti za dvije godine, pa 

za pet godina….vrijeme je prošlo i pita postoji li neka vizija, hoće li Grad aplicirati na neki 

natječaj i hoće li se ikada taj objekt obnoviti. 

Gradonačelnik – postoji postojeći projekt koji su htjeli aplicirati na natječaj za kulturnu 

baštinu no nažalost natječaj je bio otvoren 2015. i trajao je 2-3 mjeseca nakon čega je natječaj 

zatvoren s najavama da će ubrzo biti ponovno otvoren, ali natječaj se nije ponovno otvorio. 

Funkcija prostora u tom objektu je upitna, po njegovu mišljenju i mogla bi biti puno bolja. 

Sve ovo vrijeme i za taj objekt traže investitora jer smatraju da bi, sukladno njegovoj prvotnoj 

namjeni, kad je bio hotel Grand, to bila jedna od najboljih funkcija s obzirom na lokaciju i 

izgled zgrade. Objekt nude potencijalnim investitorima. Nudili su ga i g. Eltzu no za sada nisu 

uspjeli naći adekvatnog ulagača. Ukoliko ne uspiju razmotrit će i opciju da ga sami obnove i 

namjene u neke treće svrhe. 

B. Gaća – nije zadovoljna odgovorom jer dugi niz godina to traje i nitko se do kraja nije 

uhvatio u koštac s tim problemom. Apelira da se Grad obrati ministarstvu za projekt Slavonija 

koji je najavljen i možda bi se mogla naći neka sredstva iz zemalja koje su zainteresirane za 

povijest baroka. Smatra to kapitalnim projektom puno važnijim od nekih sada započetim.  

S. Kolar – kaže kako se nada da će netko kupiti hotel Dunav i ako se to realizira ostaje 

prostora kroz intervencijski plan, cca. 35 mil za obnovu. Zanima ga kako će ta sredstva 

iskoristiti. Predlaže da se u proračunu povećaju sredstva za poduzetnike s obzirom da su 

smanjena. 

Gradonačelnik – odgovara da nije cilj samo prodaja hotela jer da se on samo proda i ništa se 

ne dogodi vratili bi se u prvotni položaj koji je bio prije kupovine istog. Cilj je prodaja i 

izgradnja nečeg novog. Što se tiče sredstava namijenjenih za društveno obrazovni centar do 1. 

siječnja 2019. ne mogu ići u promjene investicijskog plana tako da će imati vremena izabrati 

projekte u koje će se ta sredstva moći preliti. Intervencijskim planom je zadana B lista 

projekata koja i postoji radi ovakvih razloga. Ostaje im vidjeti koje će projekte uzeti u obzir. 

Što se tiče gospodarstva i poduzetnika ove godine, zbog intervencijskog plana, očekuju 13 mil 

kuna i tu su na visokoj razini te treba razmisliti da li i na koji način nastaviti poticati 

gospodarstvenike jer se javljaju manje poželjni oblici u svemu tome i treba stvar držati pod 

kontrolom. Treba voditi računa da to bude jedan zdrav način pomoći gospodarstvenicima. 

S. Kolar – djelomično je zadovoljan odgovorom te napominje da ne smijemo zaboraviti da su 

poduzetništvo i radna mjesta prioritet jer ako je u gradu sve manje ljudi radi nezaposlenosti 

onda svi ti projekti gube smisao. 

Gradonačelnik – sve se ovo radi zbog biznisa i novog zapošljavanja, rade na tome da dođe do 

zdravog okruženja i da se zaustavi odlazak ljudi iz grada. 

V. Vujić – prvo pitanje postavlja vezano za OŠ Nikole Andrića, pozdravlja odluku o 

preuzimanju škola i smatra da će ono imati pozitivan učinak na ravnopravnu raspodjelu 

sredstava. Pita što će biti s tom školom početkom školske godine, ima saznanja da je škola u 

lošem stanju i da se tamo više ne može održavati nastava te da će se nastava održavati u OŠ 

Antuna Bauera. Građani tog dijela grada razmišljaju što će s djecom, hoće li cjelokupna 

nastava biti održavana u OŠ A. Bauera…roditelji su uznemireni te moli odgovor. 
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Gradonačelnik – odgovara da se škola neće rušiti. Imaju dogovor s ministarstvom da će se, uz 

sufinanciranje Županije i Grada, krenuti s obnovom škole ove godine. Čeka se zakon koji će 

im to omogućiti i on je u saborskoj proceduri. Sredstva od 15 mil. kn su osigurana u 

proračunu ministarstva tako da će se s procedurom krenuti ubrzo. Do završetka obnove 

učenici će se usmjeriti na pohađanje nastave u OŠ A. Bauera ili OŠ D. Tadijanovića. Od 1. 

siječnja 2019. bi Grad trebao dobiti osnivačka prava nad osnovnim školama, ali prije početka 

školske godine moramo znati što se planira raditi, u koje škole se nastava privremeno 

izmješta, na koji način će se riješiti prijevoz za učenike….takve i slične pojedinosti roditelji 

moraju znati do početka školske godine. Mišljenja je da se sve mora riješiti do sljedeće 

školske godine, 2020., i radit će na tome.    

V. Vujić – smatra da javnost treba biti upoznata s takvim situacijama, vjeruje da će i sami 

roditelji pozdraviti privremeno premještanje nastave u druge škole. Drugo pitanje postavlja 

vezano za subvencioniranje sredstava za zamjenu azbestnih ploča te napominje kako su neki 

Gradovi i Općine to odradile. Čitala je kako je bilo prostora u Fondu za zaštitu okoliša za 

sufinanciranje tog dijela no taj novac za sada više nije na raspolaganju. Zanima je da li Grad 

ima volje pomoći građanima i sufinancira zamjenu azbestnih ploča. 

Gradonačelnik – u analizi stanja na području Grada Vukovara nisu dobili informaciju da je taj 

problem prisutan u većem obimu tako da o tome nisu razmišljali. 

I. Štangarević – dopunjuje odgovor i kaže da Fondu za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost nisu preusmjerena sredstva iz EU fondova tako da je sve stalo. Problem je i veći 

jer dvije godine nema nikakvih projekata osim kupnje električnih vodova. Kada će Fond 

sredstva osigurati nema ni u indikativnim najavama tako da za sada sve stoji. 

Gradonačelnik – što se zdravlja tiče kaže da je opasna po zdravlje obrada azbestnih ploča, ta 

prašina je opasna, a same ploče nisu opasne po trenutnim znanstvenim spoznajama. 

V. Vujić – zadovoljna je odgovorom i nada se da će pratiti natječaje kako bi ustanove na 

vrijeme mogle prikupiti dokumentaciju za bespovratna sredstva. 

A. Pribičević – postavlja pitanje vezano za raspisivanje natječaja za dodjelu stipendija i pita 

razmišlja li Grad stipendirati studente, buduće profesore jezika nacionalnih manjina i ostalih 

deficitarnih zanimanja koji studiraju izvan RH. 

Gradonačelnik – odgovara da deficitarna zanimanja i treba stipendirati. Ukoliko se pokaže da 

je Grad u problemu oko predavača u nastavi na jezicima i predmetima nacionalnih manjina 

razmišljat će u tom pravcu. Za sada nema informacija da je došlo do problema. Problem su 

nedostatak profesora stranih jezika i glazbenih predmeta, matematike i sl. 

B. Nikolić – postavlja pitanje vezano za poticajne mjere u poduzetništvu, mjeru sufinanciranja 

najmova lokala u Obrtničkoj ulici u 2018. godini. Pita koliko je poduzetnika koristilo tu mjeru 

u toku ove godine. 

Gradonačelnik – odgovara da budući se radi o novoj mjeri, a pročelnica UO za gospodarstvo, 

poljoprivredu i međunarodnu suradnju je odsutna, dat će pisani odgovor. Osobno gleda na tu 

mjeru dosta diskutabilno, dugo vremena je odlagao ovakvu mjeru no ove godine su ipak 

odlučili vidjeti kakav odjek će ona imati. Našli su model koji bi trebao biti dobar, no vidjet će 

kakvim će se pokazati u praksi. Rezultati svih mjera su zanimljivi i prave analizu jer nije 

jednostavno dobiti prave podatke. Pokazatelji analize će dokazati realne učinke mjera 

poticanja razvoja poduzetništva. Dolaze do zaključka da su poduzetnici koji zapošljavaju veći 

broj radnika te mjere iskoristili i više ne mogu aplicirati za slične poticaje. Analizom će imati 

pokazatelje učinaka, koliko tvrtki ih je koristilo i koji broj ljudi realno oni zapošljavaju. 

B. Nikolić – kaže da imaju saznanja da su određeni poduzetnici iz sporednih ulica izrazili 

želju aplicirati po toj mjeri, no Obrtnička ulica je ograničena teritorijalno i predlagali su da se 

ona proširi jer ima zainteresiranih poduzetnika koji bi koristili tu mjeru. 
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Gradonačelnik – UO za gospodarstvo, poljoprivredu i međunarodnu suradnju će dati detaljan 

pisani odgovor o učincima mjere i vidjet će može li se prihvatiti prijedlog o teritorijalnom 

proširenju obrtničke ulice.  

M. Semenić Rutko – postavlja pitanje vezano za novi Zakon o zdravstvenoj zaštiti, o kojem je 

počela rasprava u Saboru. Bilo je dosta primjedbi i prijedloga koji nisu prihvaćeni od strane 

ministra Kujundžića stoga misli da neće biti napretka. Kvaliteta zdravstvene zaštite je upitna, 

napominje da su aparati u Domu zdravlja stari te pita gradonačelnika misli li podržati Zakon 

koji je na izglasavanju ili će razmisliti da prihvati razgovor s Udrugom koncesionara primarne 

zdravstvene zaštite o novim prijedlozima i novim modelom financiranja zdravstvene zaštite. 

Misli da je pogrešno preneseno preko medija jer je primarna zdravstvena zaštita još uvijek u 

nadležnosti Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje i svi koji imaju s njima ugovor 

pridržavaju se njihovog pravilnika bez obzira što imaju privatne ordinacije. Pita 

gradonačelnika kakvo je njegovo mišljenje.  

Gradonačelnik – područje rada mu je ograničeno i primarna zdravstvena zaštita nije djelatnost 

kojom se bavi, napominje kako nema vremena niti se misli baviti područjima koja su zadaća 

nekim drugima razinama državne i regionalne vlasti, struke i ostalih. Smatra da ne treba imati 

mišljenje o svemu, nema ni saznanja ni viziju kakav bi zdravstveni sustav u RH trebao biti.  

M. Semenić Rutko – smatra da sukladno Statutu primarna zdravstvena zaštita je u nadležnosti 

lokalne samouprave. To što je Domu zdravlja osnivač Županija ne znači da se o tome ne 

trebamo brinuti. Ne misli da to nije u nadležnosti gradonačelnika jer adekvatna zdravstvena 

zaštita pruža sigurnost građanima koji manje razmišljaju o odlasku, kad imaju doktora 

osjećaju se sigurnijima.  

P. Josić – postavit će pitanje vezano za poslovanje tvrtke Tehnostan. Posjeduje očitovanje 

koje je Tehnostan poslao HERA-i, od 2. srpnja 2018., u kojima navodi kako neće postupati po 

uputama HERA-e i osloboditi obaveze plaćanja fiksnog troška ljude koji su se izdvojili iz 

zajedničkog sistema grijanja prije donošenja zakona koji je trenutno na snazi. Sarkastično 

kaže da je to vrlo obećavajuće jer godinama u gradu Vukovaru ljudi koji upravljaju tvrtkom 

Tehnostan, govore kako se striktno moraju držati uputa HERA-e i u pravilu to se radi kada 

Tehnostan odluči da građanima „oguli koža s leđa“, tako preko HERA-e skidaju svu 

odgovornost sa sebe. Očitovanje koje posjeduje će podijeliti novinarima kako bi svima bilo 

jasno o čemu se radi. Pita gradonačelnika hoće li smijeniti direktora Tehnostana, ako se 

dokaže da je svjesno i namjerno uskraćivao prava sugrađanima.   

Gradonačelnik – odgovara da će, ukoliko se utvrdi da je bilo koji direktor radio protiv građana 

grada Vukovara, ne poštujući zakon te mimo razine dobrog gospodara i gospodarenja, snositi  

sankcije.  

P. Josić – zadovoljan je odgovorom i napominje da kada ŽIVI ZID dođe na vlast, Tehnostan 

će isporučivati energiju koja će građanima biti isplativa ili je uopće neće isporučivati. 

 

Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik kaže da ima prijedlog za dopunu Dnevnog reda: 

 Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju osnovanosti pokretanja postupka za 

izradu i donošenje III. Izmjena i dopuna GUP-a grada Vukovara, 

 Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna GUP-a grada 

Vukovara 

 Donošenje Odluke o dopuni Odluke o utvrđivanju osnovanosti pokretanja postupka za 

izradu i donošenje II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Šire središte 

grada“ (UPU-1) 

Predsjednik daje na glasovanje dopunske točke i iste su jednoglasno (21) usvojene. 



5 
 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda s dopunskim točkama te je isti 

jednoglasno (21) usvojen  

 

D N E V N I     R E D 

 

1. Donošenje Odluke o prodaji nekretnina  

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i I. Arambašić) 

2. Donošenje: 

a) Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju osnovanosti pokretanja postupka za 

izradu i donošenje III. Izmjena i dopuna GUP-a grada Vukovara 

b) Odluke o izmjeni Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna GUP-a grada Vukovara 

c) Donošenje Odluke o dopuni Odluke o utvrđivanju osnovanosti pokretanja 

postupka za izradu i donošenje II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana 

uređenja „Šire središte grada“ (UPU-1) 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i Ž. Pul) 

3. Prijedlozi i informacije 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRODAJI NEKRETNINA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost i I. Arambašić – unutarnja revizorica. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

B. Gaća - ispred Kluba SDP-a– nakon rasprave - suzdržani. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a– prihvaća se. 

 

U raspravi je sudjelovala B. Gaća. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 18 glasova „ZA“ i 

jednim glasom „SUZDRŽAN“ (SDP) donosi (ŽIVI ZID i MB 365 STRANKA RADA I 

SOLIDARNOSTI) 

O D L U K U 

o prodaji nekretnina 

I. 

Grad Vukovar raspisat će natječaj radi prodaje nekretnina u svome vlasništvu, i to 

nekretnina upisanih na k.č. br. 1836/5 površine 193 m², upisana u zk.ul. 11729 k.o. Vukovar, 

k.č. br. 1822 površine 11 m² upisana u zk.ul. 11728 k.o. Vukovar, k.č. br. 1823 površine 10 

m² upisana u zk.ul. 4285 k.o. Vukovar i na k.č. br. 1825/1 površine 4625 m²  upisana u zk.ul. 

7934 k.o. Vukovar. 

Navedene nekretnine prodaju se kao cjelina. 

Predmetne nekretnine prodaju se radi omogućavanja gospodarskog i turističkog 

razvitka grada Vukovara.  

II. 

Početni iznos kupoprodajne cijene nekretnina iz točke I. ove Odluke iznosi 

10.700.000,00 kn. 

III. 

Gradonačelnik Grada Vukovara ovlašćuje se na raspisivanje javnog natječaja s 

utvrđenim početnim iznosom kupoprodajne cijene iz točke II. ove Odluke, donosi odluku o 

prihvaćanju ponude, sklapanje predugovora o kupoprodaji nekretnina, potpisivanje ugovora o 
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kupoprodaji, izdavanje tabularne isprave te se ovlašćuje na sve druge pravne poslove i radnje 

radi prodaje nekretnina iz točke I. ove Odluke. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE: 

a) ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O UTVRĐIVANJU OSNOVANOSTI 

POKRETANJA POSTUPKA ZA IZRADU I DONOŠENJE III. IZMJENA I 

DOPUNA GUP-A GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost i Ž. Pul - voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i provedbu 

dokumenata prostornog uređenja i gradnje. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

B. Gaća - ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s jednoglasno (21) donosi  

ODLUKA  

O IZMJENI  ODLUKE 

U Odluci kojom se utvrđuje osnovanost pokretanja postupka za izradu i donošenje III. 

Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Vukovara  („Službeni vjesnik Grada 

Vukovara“ br. 10/16 i  8/17) u točci II.  podtočci 2. alineja 11. briše se, alineje 12. i 13. 

postaju alineje 11. i 12.  

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

b) ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZRADI III. IZMJENA I DOPUNA GUP-A 

GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost i Ž. Pul - voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i provedbu 

dokumenata prostornog uređenja i gradnje. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

B. Gaća - ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s jednoglasno (21) donosi 

ODLUKA 
o izmjeni Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada 

Vukovara 
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Članak 1. 

U Odluci o izradi III. Izmjena i dopuna GUP-a grada Vukovara ("Službeni vjesnik" 

Grada Vukovara broj 2/17 i 11/17), u članku 4. podstavak 13. briše se, a podstavci  14., 15. i 16. 

postaju 13., 14. i 15. 

Članak 2. 

U članku 7. podstavak 13. briše se, a podstavci  14., 15. i 16. postaju 13., 14. i 15. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

c) DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU 

OSNOVANOSTI POKRETANJA POSTUPKA ZA IZRADU I DONOŠENJE II. 

IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „ŠIRE 

SREDIŠTE GRADA“ (UPU-1) 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost i Ž. Pul - voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i provedbu 

dokumenata prostornog uređenja i gradnje. 

 

Predsjednik moli klub vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

J. Jukić - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

B. Gaća - ispred Kluba SDP-a – prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s jednoglasno (21) donosi  

ODLUKA O DOPUNI ODLUKE 

I 

U Odluci kojom se utvrđuje osnovanost pokretanja postupka za izradu i donošenje II. Izmjena 

i dopuna Urbanističkog plana uređenja Šire središte grada (UPU-1)  („Službeni vjesnik Grada 

Vukovara“ br. 02/18) točka II. mijenja se i glasi:  

„Osnovanost pokretanja postupka za izradu i donošenje II. Izmjena i dopuna Urbanističkog 

plana uređenja Šire središte grada (UPU-1)  („Službeni vjesnik Grada Vukovara“ br. 10/11 i 

13/16) utvrđena je prihvaćanjem inicijativa: 

a) Branke Jukić-Krajnović iz Vukovara, Frana Kršinića 39, a koja se odnosi na povećanje 

maksimalnog koeficijenta izgrađenosti za katastarsku česticu 1869 k.o. Vukovar u 

Vukovaru, Josipa Rukavine 4; 

b) Upravnog odjela za prostorno uređenje, provedbu dokumenata prostornog uređenja i 

gradnje i upravljanje gradskom imovinom Grada Vukovara, a koja se odnosi na: 

- preispitati i propisati način i uvjete gradnje za zone stambene, mješovite, javne i 

društvene namjene, ugostiteljsko-turističke namjene i drugih namjena (npr. na k.č.br. 

1863 k.o. Vukovar omogućiti izgradnju višestambene zgrade, omogućiti veću etažnost 

hotela na lokaciji sadašnjeg hotela Dunav i dr.); 

- prenamijeniti k.č.br. 1807/2 k.o. Vukovar iz mješovite namjene (M2 – pretežito 

poslovna) u javnu  prometnu površinu -  parkiralište; 

- uskladiti prometnu infrastrukturu s GUP-om..”. 

II 

U točci IV. iza “(„Službeni vjesnik Grada Vukovara“ br. 10/11 i 13/16)” riječi „po 

utvrđivanju osnovanosti pokretanja postupka za još minimalno dvije inicijative“ brišu se. 
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Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

M. Semenić Rutko – inicijativa za postavljenjem prometnog znaka sukladno važećem Zakonu 

o javnim cestama u lokalnoj ulici 204. vukovarske brigade u gradu Vukovaru u blizini OŠ 

Dragutina Tadijanovića. 

 

Dovršeno u 09.20 sati. 

 

Zapisnik vodila      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Sesvečan      Tomislav Šota 


